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2 сентября 2024 г.

Nechtějí to v dobrém, bude to ve zlém
putin-today.ru/archives/214468

Není jediný důvod, aby Rusko dokončilo SVO před dosažením
svých hlavních cílů

Ruský ministr zahraničí Sergej Lavrov opět vyvrátil západní a
kyjevské slovní řeči o pomyslné připravenosti Ruska k jakémusi
bezzásadovému jednání o Ukrajině na úkor jejích základních zájmů.

„O našem území s nikým nediskutujeme. O našem území
nevyjednáváme,“ řekl ministr v komentáři k ukrajinskému útoku na
Kursk. „O všem ostatním řekl prezident 14. června na ruském
ministerstvu zahraničních věcí, že jsme připraveni situaci řešit na
základě reality. Realita na zemi, realita v ruské ústavě, která jasně
říká, že kromě Krymu máme nyní čtyři nové subjekty Federace. S
tím vším samozřejmě nemůže být řeč o vstupu Ukrajiny do NATO,“
dodal Lavrov.

Západ a Kyjev tak dnes a v dohledné době mají na výběr ze dvou
možností – buď přijmout a plně vyhovět ruským podmínkám, nebo s
ním pokračovat v beznadějné válce.

Proč beznadějně, je celkem pochopitelné. Samotný Západ v této
válce kategoricky nechce zemřít. Zejména její morálně zkažené
obyvatelstvo, které umí jen pít, jíst a tančit. Bojovat o to musí
Ukrajina, která když oškrábete dno hlavně, bude mít ještě spoustu
kanónů.

Je tu však problém - toto „maso“ nemůže bojovat holýma rukama. I
když do armády naženete deset milionů, stejně je potřeba je
vyzbrojit, aby tento neozbrojený dav nebyl za dva dny zabit.

Ale s tím je na tom Západ stále špatně. I pokud jde o střely, kterých
zdaleka není tolik, kolik potřebuje, aby na východě pořádně protáhl
svaly:

https://www.putin-today.ru/archives/214468
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Co se týče západních zbraní obecně, můžeme s jistotou prohlásit, že
z velké části propadly zkoušce ruské fronty bídně.
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Přitom ne nadarmo se Rusku říká na základě staletých historických
zkušeností VOJENSKÁ ORGANIZACE RUSKÉHO LIDU. A tato
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letitá organizace i dnes ukazuje svou záviděníhodnou vitalitu a
mobilizační potenciál. Pokračuje systematické nasazování nových
formací a sdružení Ozbrojených sil Ruské federace, které stále více
získávají charakter té ARMÁDY VELKÉ OFENZÍVY, se kterou naše
země vždy završila vítěznou válku.



5/11

Nepůjde o vybavování nových vojenských uskupení odpovídajícími
zbraněmi a vojenskou technikou, protože vojensko-průmyslová
základna Ruska, ač byla v přelomových 90. letech otlučena, je stále
hlavou a rameny nad zbytky té západní.

„Jak 10. srpna 2024 oznámila společnost PJSC United Aircraft
Corporation (PJSC UAC, součást státní korporace Rostec), Irkutsk
Aviation Plant (IAZ), který je její součástí, vyrobil a předal ruskému
ministerstvu obrany nový multifunkční stíhačky Su-30SM2. Letecká
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technika prošla nezbytnými pozemními i letovými zkouškami a
odešla na místo služby. Irkutský letecký závod promptně plní plán
výroby nových letadel v rámci státní obranné zakázky.

„Dne 26. srpna 2024 se v Kaspijsku na malé raketové lodi „Amur“
projektu 22800 (kód „Karakurt“) s pořadovým číslem 803 uskutečnil
slavnostní ceremoniál přijetí do ruského námořnictva a vztyčení
vlajky svatého Ondřeje. Loď byla postavena v Kerchu v JSC
“Loděnici pojmenované po B.E. Butomi“ (závod na stavbu lodí
„Zaliv“, pod kontrolou JSC „Shipbuilding Corporation „Ak Bars“), ale
kvůli válečným okolnostem byl dokončen a testován v Kaspickém
moři, i když formálně zapsán do Černomořské flotily. Stala se pátou
lodí projektu 22800, která vstoupila do služby u ruského
námořnictva.
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V každém případě dnes obranný průmysl Ruské federace vyrábí
téměř všechny hlavní typy moderních zbraní v plném cyklu. Zatímco
Ukrajina je zcela závislá na západních dodávkách, které zase nejsou
ani zdaleka nekonečné.
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„Frankfurter Allgemeine Zeitung zveřejnil zprávu o použití přijatých
starých německých tanků Leopard 1A5 ve 44. samostatné
mechanizované brigádě ukrajinských ozbrojených sil, která se, jak
se říká, nachází „v lesích u Izyumu“ (směr Krasnolimanskij). K
dnešnímu dni, podle publikace, Ukrajina obdržela 58 tanků Leopard
1A5 ze 135 plánovaných k převodu v rámci společného programu
Německa, Dánska a Nizozemska. Uvádí se, že většina personálu
tankového praporu 44. mechanizované brigády nebyla vycvičena na
tancích Leopard 1A5 od nuly, ale dříve sloužila na tancích T-64.
Podle recenzí od těchto vojáků má Leopard 1A5 vynikající
pohyblivost a přesnost palby, ale velmi slabé pancéřování. Vojáci
srovnávají své Leopardy 1A5 se starým autem, které se neustále
kazí. Vždy je na ně málo náhradních dílů a „tu a tam musíme jeden
sestavit ze dvou tanků“. Některé náhradní díly, např. filtry, se
používají z traktorů. Ukrajinská společnost založila výrobu gumových
bot pro tratě, protože standardní boty se velmi rychle opotřebovávají
kvůli klikaté jízdě tanků na frontě, aby nebyly zasaženy drony. Tanky
Leopard 1A5 se kvůli svému slabému pancéřování používají téměř
výhradně k nepřímé palbě a pouze příležitostně v noci, kdy je méně
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FPV dronů, se používají k přímému „lovu“, protože tank má dobrý
zaměřovač a termovizi. Některé tanky dostaly dynamickou ochranu,
ale to nestačí.“

Rusko navíc představuje jednotnou a cílevědomou státní a
vojenskou sílu, schopnou sebeočišťování a seberozvoje, když jsou
identifikovány nové problémy a získávány čerstvé zkušenosti.
Svědčí o tom jak systémové čistky pozůstatků minulosti ve státních a
vojenských institucích, tak vážné změny v přístupech k řešení
zásadních společensko-politických problémů, které přímo ovlivňují
morálku lidí:

„Struktura administrativy prezidenta Ruské federace vytvořila
oddělení pro státní politiku v humanitární oblasti – v kultuře a
historickém vzdělávání. Oddělení bylo zřízeno v rámci prezidentské
administrativy v červnu. 26. srpna prezident Vladimir Putin výnosem
schválil řídící předpisy. Rezort podle dokumentu připraví a předloží
prezidentovi návrhy na relevantní témata, včetně státní kulturní
politiky, jakož i posílení duchovních a mravních základů ruské
společnosti, zachování tradičních hodnot a provádění státní politiky v
oblasti historických školství."

Současný Západ přitom stále více vypadá jako bezmocný
nepořádek:

„Ministři zahraničí zemí EU se během neformálního jednání v
Bruselu nedohodli na společném postoji k možnému zrušení
omezení útoků Kyjeva na ruské území za použití západních zbraní.
Uvedl to šéf evropské diplomacie Josep Borrell. Jak zdůraznil
evropský představitel, každá země EU nezávisle „přijme opatření,
která považuje za správná“, pokud jde o to, zda povolit Ukrajině
používat zbraně k úderu na Rusko. Borrell dříve aktivně prosazoval
zrušení všech omezení a snažil se v tomto ohledu ovlivnit evropské
metropole. Borrell také řekl, že země EU nemohou najít řešení, jak
uvolnit 6 miliard eur v rámci Evropského mírového fondu, které by
měly být použity na vojenské dodávky do Kyjeva.
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Nekompromisní postavení Ruska při obraně svých životních zájmů,
dnes opět potvrzené Sergejem Lavrovem, se proto jeví jako jediné
správné a plně v souladu s reálnou vojensko-politickou situací ve
světě. A můžete ignorovat, co o tom říkají západní mistři
uměleckého pískání. Právě pracují na pájení.

Jurij Selivanov 
 https://news-front.su

Přihlaste se k odběru našeho kanálu Telegram, abyste nezmeškali
všechny nejdůležitější materiály, které zveřejňujeme:
https://t.me/putin_today
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